
• Terms & Conditions apply, please refer to agreement for details or check with our Business Solutions & Events representative.
• * For group purchase only. A minimum number of event guests is required.
• ^ Room rate is listed on a per room night basis and is subject to 10% service charge. The Hotel Room Offer is valid for reservations 

at the Hong Kong Disneyland Hotel, Disney Explorers Lodge and Disney’s Hollywood Hotel and applied to designated dates only. This 
offer is not available to the following room types: Adventurers Suite of Disney Explorers Lodge; Roy O. Disney Suite and Walt Disney 
Suite of Hong Kong Disneyland Hotel.

• In the event of disputes, Hongkong International Theme Parks Limited reserves the right to make final judgments on the dispute 
and otherwise in respect of the above offers.

• Information is correct as of August 2023 and it’s subject to change without prior notice.
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For corporate’s internal reference only, please do not forward. 

Dining Offer
HK$10 discount for purchase of Halloween special drink

Shopping Offer
20% merchandise discount with HK$400 spending or above

Exclusive arrangements
On September 22 (Fri) or October 14 (Sat), 2023
Extended park hours: admission from 4:00 p.m. until 11:00 p.m.
Exclusive “Let’s Get Wicked” show with designated quota assigned for each company

Hotel Room Offer
20% hotel room discount^ on the flexible rate of Hong Kong 
Disneyland Hotel, Disney Explorers Lodge and Disney’s Hollywood 
Hotel, valid one day before event and on event day

Exclusive fun nights for corporates

Exclusive fun nights for corporates Price

(Book before Oct 4, 2023)

Quantity 100 – 999 1,000 – 4,999

Sep 22, 2023 (Friday) HK$529 HK$519

Oct 14, 2023 (Saturday) HK$599 HK$589



僅供企業內部參考，請勿轉發。

• 受條款及細則約束，詳情請參閱協議或與我們的商務活動策劃團隊代表查詢。
• * 只限團體訂票。團體須符合最少參加人數。
• ^ 房價需另加10%服務費。酒店住宿優惠適用於香港迪士尼樂園酒店、迪士尼探索家度假酒店及迪士尼好萊塢酒店，並

只限於指定日子入住。此優惠不適用於以下房間種類：迪士尼探索家度假酒店之大冒險家套房; 香港迪士尼樂園酒店之羅
伊迪士尼套房及華特迪士尼套房。

• 如有任何爭議，香港國際主題樂園有限公司保留就爭議及與此推廣活動有關任何問題之最終決定權。
• 所有資料更新至2023年8月，並可隨時修改而無須事先通知。
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餐飲優惠
購買主題特飲可享港幣$10折扣。

購物優惠
於樂園指定商店購物滿港幣$400或以上，可享8折優惠乙次。

專屬安排
適用於2023年9月22日及10月14日。
下午4時入場，企業賓客可專享暢玩至晚上11時。
《惡人舞動迪士尼》指定場次乙次，每間企業將會因應團體人數而獲得指定入場數量。

酒店住宿優惠
香港迪士尼樂園酒店、迪士尼探索家度假酒店及迪士尼好萊
塢酒店實時房價8折^，只適用於活動前一天及活動當晚入住。

「企業同樂之夜」

企業同樂之夜 價錢
(於10月4日之前預訂)

人數 100 – 999 1,000 – 4,999

2023年9月22日(星期五) 港幣$529 港幣$519

2023年10月14日(星期六) 港幣$599 港幣$589


